
 

 
 

 

Osloskolen 

 

Godlia skole 

 

Møtereferat  

• Til:   Fra FAU: Marie Gran Aspunvik og Solveig Engbakk 

Fra elevene: elevrådsleder Mia Granly Macrae, nestledere Mikkel Tolleshaug og Ole 

Melhuus Birkemoe 

Fra ansatte: Viktoria Tønnesen Jodin                                                                   

Fra Bydel Østensjø: Randi Vollmerhaus, AP                                                        

Fra Ledelsen: Monica Lunde, assisterende rektor 

• Møtegruppe: Skolemiljøutvalget (SMU) 

• Møtested:      Møterom B, Godlia skole 

• Møtetid:         Mandag 05. februar 2024, kl. 15.30-16.15 

• Saksbeh:        Monica Lunde 

 

 

B. Saker: 

1. Godkjenning av innkalling - ok 

2. Godkjenning av referat fra sist møte - oppsummering 

a. Jobber fortsatt med å få til matservering på 5. - 7. klasse en gang før sommeren. Hvor ofte skal vi 

komme tilbake til.  

  

3. Gjennomgang av elevundersøkelsen 2023 

a. Skolen har i hovedsak gode tall på elevundersøkelsen, men at det på flere områder viser seg at de 

gode tallene synker etter hvert som elevene blir eldre. I personalet har vi i hovedtrekk fokus på 

områdene motivasjon, mestring og medvirkning. Elevrådslederne har i samtale med assisterende 

rektor sagt at dette kanskje har noe med at noen ikke helt vet hva de skal lære. Elevene forteller 

at det er bra å jobbe med prosjekt og spesielt når de vet hva kriteriene er for arbeidet de skal 

gjøre. Dette gir motivasjon. Elevene ser også at det er flere som bråker og at elever ikke alltid tar 

gode valg for seg selv og blir heller med på det som de ikke skal gjøre.  

Når du skal jobbe i gruppe opplever de at det er fint å få øvd seg på å velge gruppe selv, men at 

lærer følger dette opp slik at ingen føler seg utenfor. Det er også fint at det blir satt regler for 

samarbeidet, legger FAU-representant til.  

Det blir stilt spørsmål om hvorfor noen elever mister motivasjonen til skole? 

Elevrådsrepresentanter sier at det kan være flere ting, som for eksempel mangel av frokost, lite 

søvn, men at det også er en blanding av at noen vil jobbe og andre ikke, og at dette påvirker 

læringsmiljøet.  

  

FAU-representant spør hva \ FAU kan bidra med å styrke eget barns mestring, motivasjon og 

medvirkning? 

• Foreldre som bidrar har også elever som bidrar   

• Engasjere seg i det elevene gjør på skolen 

• Åpen kveld bidrar til et sosialt miljø på skolen 

• Oppfordre til å bidra i hjemme, ønske om å kunne være i forkant av hva elevene skal lære 

  

b. Løvenes konge 7.trinn - tips til en annen gang, hva med å vise dette for andre foresatte på skolen?  

  

4. Kort om trafikk og skolevei 

a. Skolen opplever at det er mange biler og til dels kaotisk ved henting og levering av elever, i 

tillegg er det mørkt og uoversiktlig når det har vært så my snø.  

Trafikkvaktene fungerer godt og er synlig ved området rundt fotgjenger feltet. 

b. Trygg skolevei - hva gjør Bymiljøetaten for å ivareta dette?  

  



5. Eventuelt  

a. Ønsker fra FAU-representanter som vi kan snakke videre om i elevrådet? 

i. Hva med å lage fem råd fra elevrådsrepresentanter som kan sies på foreldremøte? F.eks 

at dette sier elevrådet er viktig? Søvn, mat, engasjere seg i sosiale ting som åpen kveld, 

lære navn på elever i klassen, vennegrupper på 1.trinn, invitere elever hjemme, felles 

aktiviteter for hele klassen. Elevrådsledere er tydelige på at vennegrupper er viktig, også 

når du blir eldre. De sier at de liker at det er litt ulike elever i vennegruppene, selv om 

elevene blir eldre er det viktig at foreldre planlegger litt felles aktiviteter for klassen. 

          Skolen bør være tydelig på om en skal fortsette med vennegrupper.  

 

Takk for oppmøte og takk for alle gode innspill.  

 

 

Vennlig hilsen 

Monica Lunde  

Assisterende rektor 


